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Närvarande: Lars Stiernström Director 

Rolf Beiron Vice director 

Thomas Brazda Treasurer 

Anders Nilsson Road Captain I 

Per-Arne Gillmo Board Member 

Gun Söderlund Lady of Harley I 

Carina Avemark IT-ansvarig samt LoH II 

Peter Håård Aktivitetsgrupp 

Tommy Löhr Valberedning 

 

Vid protokollet: Ingrid Beiron Secretary 

 

§ 1. Mötets öppnande Lars Stiernström hälsade alla välkomna till mötet. Föregående protokoll gicks 

igenom och godkändes.  

§ 2. Rapporter Treasurer 

Thomas Brazda lämnade kassarapport och vi har fått in kontant 3 600,- kr i lotteriförsäljning, 18 350 

,- kr för logi, whiskeyflaska som auktionerades ut för 500,- kr vid Stockholmsträffen. 

Utbetalningar är gjorda för orkester 5 000,- kr, korven 941,- kr och båten som kostade 30 000,- kr. 

Samt vi har skuld till Lillsveds för luncher om 700,- kr. 

Eftersom det finns de som har anmält sig och betalat in men inte kommit till festen utan att meddela 

förhinder före den 30 juli, så betalar vi inte tillbaka pengarna. I inbjudan står det att anmälan var 

bindande.  

För att enklare kunna betala vid Stockholmsträffen har Thomas har flyttat 63 000,- kr från postgirot 

till bankgiro. 

Thomas gör en mer utförlig redovisning som skall biläggas protokollet samt en inventarieförteckning. 

Det som finns kvar (öl, t-shirts, juice m m som finns kvar använder vi vid årsmötesfesten/ julfesten.  

Lady of Harley 

Gun Söderlund redogjorde för de senaste aktiviteterna. Den 16 juni ställdes åkningen in då inga 

deltagare dök upp, men den 4 augusti åkte sju LoH till Furusund i ösregn.  

Birka Princess 

Den 28 september har LoH bokat för 50 personer på Birka Princess där samtliga chapters LoH är 

inbjudna. Om det blir dålig anslutning av LoH funderar man på att ta med herrarna.  

Förtydligande gjordes att man inte få ordna aktiviteter enbart för LoH utan stadgarna säger att alla 

måste vara välkomna.  

Enkäten LoH  

Carina Avemark redovisade för LoH-enkäten. Alla damer (ca 70 st) i klubben har fått den och 26 svar 

hade kommit in. Den 29 augusti samlas LoH för en redovisning samt brainstorming på ProBike i Täby.  

Anmälningar senast 15 augusti. Carina ringer runt till dem som inte har mail.  

Road Captain 

Anders Nilsson berättade att han och Hasse har delat upp lördagsturerna mellan sig - mycket har 

tyvärr regnat bort. 



Han berättade även om planeringen inför Stockholmsträffen, och alla tyckte att det fungerade 

perfekt. Vi väckte så stor uppmärksamhet att två cyklister krockade. Hasse och Carina var duktiga 

som Blockers. Västarna som Blockarna hade på sig, väckte den uppmärksamhet som krävs i trafiken. 

Viktigt att tänka på inför nästa gång är att vi alltid skall gå igenom kortegekörningen innan vi åker 

iväg.  

 

Activity Officer 

Peter Håård berättade att Stockolmsträffen tagit nästan all tid. Men ytterligare en aktivitet 

arrangerades: "Rätt ut i spenaten" när 15 hojar ställde upp. Tältningen uteblev då de stugor som 

fanns räckte till alla.  

Stockholmsträffen 

Succé!! Alla har bara haft postiva saker att säga.  

Micke Strauch borde få ett tack för sponsringen av båten från oss.  

Han borde dock ha kommit ut och visat upp sig eftersom vi är hans bästa ambassadörer.  

Nöjeskommitté 

Lasse Stiernström rapporterade från kommitténs arbete med Stockholmsfesten. Bandet som spelade 

vid den här festen har Lasse redan bokat in till julfesten.  

Årsmötet 

Lasse och Tommy raggar lokal för mötet och den efterföljande festen. Försvarshögskolan på 

Valhallavägen har en lokal som skulle kunna fungera. De återkommer nästa gång med förslag. 

Medlemsmötet 

Medlemsmötet den 20/8 hålls på ProBike i Täby istället för Grand Garbo. Vi måste snarast gå ut med 

info via mail, gästboken och per post om platsändringen. Lasse skriver ett brev till samtliga 

medlemmar. Thomas ansvarar för att det finns kaffe och mazariner till mötet. 

Septemberfesten  

Septemberfesten har skjutits till senare i september.  

IT-ansvarig 

Carina Avermark berättade att hon inte har gjort av med de pengarna som tilldelats för utökad web. 

Istället har hon tankat ner Tele2-abonnemang och riktar om adressen från "HOG-Stockholm.nu" till 

den nya domänen.  

Lasse har fått direktiv från H.O.G. Sweden att vi inte får länka till några andra adresser än HOG, H-D 

och dealer. Dispens för andra länkar ges från H.O.G. Sweden. 

§ 3. Nästa möte Medlemsmöte 

Medlemsmötet hålls den 20 augusti men inte i Grand Garbos lokaler som man håller på att bygga om 

utan hos ProBike.  

Ett planeringsmöte inför årsmötet (den 17 november) bestämdes den 1 oktober kl 18.30. Thomas 

meddelar plats. 

Vi bör gå igenom befattningsbeskrivningarna och hur styrelsen skall se ut. Detta måste 

Valberedningen snarast få veta.  

Kallelsen skall gå ut en månad innan (runt den 17 oktober) och Valberedningens förslag skall skickas 

med.  



Verksamhetsberättelsen och ekonomisk status (bokslut - balans- och resultaträkning) distribueras på 

årsmötet.  

§ 4. Övriga frågor Namnskyltar 

Pelle har samtliga namnskyltar som distribueras på medlemsmötet den 20 augusti. Kostnad: 50 

kr/märke inkl moms. 

 

Directorsmöte 

Lasse som In-Country, har kallat till ett directorsmöte på Visingsö dit de flesta chaptrens directors 

kommer. 

Lillehammer har ett internationellt HOG-möte som kommer att krocka med vår Stockholmsträff. 

Bestämdes att vi behåller den 2:a helgen i augusti (9-11 augusti) - vecka 32. Lasse skall se till att vi får 

in Stockholmsträffen i den Europeiska träffkalendern.  

Aktivitetskalender  

Aktivitetskalender bör vara klar att gå med utskicket om medlemsavgiften.  

Kalenderår  

Vi har kalenderår som verksamhetsår. Medlemsavgiften skall också följa detta. Ingen får bli medlem i 

HOG Stockholm Chapter om man inte kan uppge internationellt medlemsnummer såvida man inte 

kan styrka att man har köpt ny hoj och ännu inte fått sitt SE-nummer. 

Rabatter från OK-Q8  

Vi får tyvärr inga rabatter från OK-Q8 meddelade Rolf Beiron. 

Nacka Värmdö-tidning 

Rolf Beiron berättade att tisdagen den 21/8 kommer ett reportage från Stockholmsträffen i Nacka-

Värmdö tidningen. Tommy lovade ordna några ex. 

Medlemskassan 

Rolf B tog upp en fråga från förra medlemsmötet. De vill veta vad styrelsen har för intentioner med 

klubbens pengar. Bestämdes att göra en budget för 2002 till årsmötet. 

 

Befattningsbeskrivningen 

Rolf Beiron delade ut funktionärernas befattningsbeskrivningar han uppdrogs vid förra styrelsemötet 

att översätta.  

Medlemströjorna 

Vi har 20% vinst på tröjorna. Förslag att vi bildar en grupp som sköter reklam, marknadsföring och 

liknande. Vi har inom klubben många som arbetar med detta. Vi borde ta fram mer tröjor, sweaters, 

pins, slipsar etc.  

Det föreslogs att vi ordnar en pool med LoH som är villiga att ställa upp som handledare för de tjejer 

som håller på att ta körkort. På så vis kan de delta i våra race. Bestämdes att Carina lämnar en 

motion till årsmötet.  

Styrelsen beslöt att inga funktionärer skall ha mer än ett uppdrag. Detta för att undvika 

intressekonflikter. Tommy Löhr informerar resten av Valberedningen.  

 

Befattningen för Fotograf borde tillsättas, föreslog Carina. Styrelsen tillstyrkte detta. Tommy Löhr 

informerar resten av Valberedningen. 



IT-ansvarig 

Patch även för IT-Ansvarig bör tas fram föreslog Carina. Godkändes av styrelsen.  

Editor Hasse Sandis hade skickat ett meddelade och önskade oss en trevlig Stockholmsträff.  

Chapter Officers News 

Finns inte, enligt Lasse men däremot finns det en HOG-tidning i t ex Spanien, Norge m fl länder. Lasse 

skall fråga om hur det finansieras för att göra liknande i Sverige. 

Avgifter 

Lasse tog upp varför inte avgifter till Julita, HOG Europe m m har betalats tillbaka? Thomas berättade 

att det finns en anmälan till Julita kvar som inte har återbetalats p g a problem med kontot.  

Valberedningen 

Tommy Löhr påpekade att enligt årsmötesprotokollet 2000 står det att sekreteraren är vald på 2 år 

och alltså inte ett fyllnadsval. 

Charity 

Pelle behöver veta den ekonomiska ställningen för Charityt. Överlämnandet till Sachsska 

Barnsjukhuset förslås ske den 8 september. 

Sachsska önskar radio-tv-utrustning och Expert har lovat sponsra. Vi gör en check/presentkort eller 

liknande från t ex Expert och HOG Stockholm Chapter. Klubben skjuter till pengar så vi får ihop en 

jämn summa att lämna över.  

Diplom måste tas fram till företagen som har sponsrat.  

Vid protokollet 

Ingrid Beiron Sekreterare 


